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 Protokół Nr 149/2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 19 lutego 2018 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz. 15.30 i prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski. Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 4, w związku z 

tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Alicja Hoppen-

Anyszko, Marcin Minta, Szymon Pyrcz.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak – Skarbnik Powiatu; 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pani Edyta Malinowska – z-ca Naczelnika Wydziału BOŚ; 

-Pan Artur Karkocki - Naczelnik Wydziału ESO; 

-Pan Bogdan Nowakowski - Naczelnik Wydziału PEZ; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR.   

 

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

1. Projekty uchwał: 

- w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: „Remont chodników w m. 

Ołobok”; 

- w sprawie powierzenia Gminie Lubrza realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1242F oraz 1221F w m. Staropole”; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Klastra Turystyki 

Historycznej. 

3. W sprawie sali gimnastycznej przy ul. Okrężnej 3 w Świebodzinie. 

 /pkt 2-3 przedstawia pani Anna Krajewska/ 

4. Wnioski UMKS „ZRYW” WOLSZTYN o wyrażenie zgody na korzystanie z jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi po jeziorze Łagowskim /przedstawia pan 

Leszek Cenin/ 

5. Wniosek SOSW w sprawie zmiany do projektu „Edukacja przedszkolna w SOSW”. 

6. Wniosek o zabezpieczenie środków budżetowych na remonty i inwestycje w szkołach w 

2018r.  

/pkt 5-6 przedstawia pan Artur Karkocki/ 

7. Pismo w sprawie braku uzasadnienia realizacji prac w ramach RPO Lubuskie 2020 

/przedstawia pan Bogdan Nowakowski/ 

8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne: 

 

Porządek ten został w obecności 4 członków przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

Starosta poinformował, że Gmina Skąpe wyraziła wolę remontu chodników w m. Ołobok wzdłuż 

drogi powiatowej. W związku z tym przedstawił przygotowany przez Wydział Dróg projekt 

uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: „Remont chodników w m. 

Ołobok” (załącznik nr 2).  
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Radna Alicja Hoppen-Anyszko wyjaśniła, że będzie to inwestycja i  zawnioskowała, aby to 

zadanie inwestycyjne w Ołoboku nosiło nazwę „Modernizacja odcinków chodników w pasie drogi 

powiatowej w Ołoboku”. W ślad za tym proponuje zmienić brzmienie § 1 projektu uchwały. 

Starosta wyjaśnił, że w prawie budowlanym nie funkcjonuje określenie modernizacja, a tylko 

remont i przebudowa i uważa, że takie określenia należy stosować. Dodał, że na takim stanowisku 

stoi również naczelnik Wydziału Dróg. 

Następnie na wniosek radnej Alicji Hoppen-Anyszko Starosta poddał pod głosowanie propozycję 

zmiany nazwy projektu uchwały na: „w sprawie przekazania do realizacji zadania inwestycji 

drogowej w miejscowości Ołobok” oraz brzmienia § 1 uchwały na: Powiat Świebodziński 

przekazuje Gminie Skąpe do realizacji zadanie pn.: „Modernizacja odcinków chodników w pasie 

drogi powiatowej w miejscowości Ołobok”. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) przychylił się do tej propozycji i 

skierował projekt uchwały w sprawie przekazania do realizacji zadania inwestycji drogowej w 

miejscowości Ołobok (załącznik nr 3) pod obrady komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Starosta poinformował również, że Wydział Dróg przygotował projekt uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Lubrza realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1242F oraz 

1221F w m. Staropole” (załącznik nr 4). Dodał, że powierzenie zadania ma dotyczyć przebudowy 

chodników przy drogach powiatowych, a nie przebudowy drogi, w związku z tym zaproponował 

zmianę tytułu projektu uchwały na: „w sprawie powierzenia Gminie Lubrza  realizacji zadania 

pn.: „Przebudowa chodników wzdłuż dróg powiatowych w m. Staropole”” oraz brzmienia § 1 

uchwały na: „Wyraża się wolę powierzenia Gminie Lubrza realizacji zadania pn.: „Przebudowa 

chodników wzdłuż dróg powiatowych w m. Staropole”. Propozycja ta została poddana pod 

głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) przychylił się do tej propozycji i 

skierował projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Lubrza realizacji zadania pn.: 

„Przebudowa chodników wzdłuż dróg powiatowych w m. Staropole”  (załącznik nr 5) pod obrady 

komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.2 

Pani Anna Krajewska poinformowała, że Euroregion wystąpił z propozycją podpisania deklaracji 

przystąpienia do prac związanych z utworzeniem klastra turystyki historycznej. Przystąpienie do 

prac nie rodzi skutków finansowych i prawnych. Misją klastra jest wspieranie działań 

zmierzających do usieciowienia istniejących inicjatyw historyczno-turystycznych, przedstawicieli 

władz samorządowych, instytucji otoczenia nauki, gospodarki, stowarzyszeń oraz przedsiębiorców 

i osób prywatnych w celu pełniejszego wykorzystania potencjału turystycznego związanego z 

obiektami historycznymi znajdującymi się na terenie Województwa Lubuskiego i Kraju 

Związkowego Brandenburgia. Wspólne działania promocyjne i strategie - również w kontekście 

transgranicznym, powiązanie kilku atrakcji ze sobą, współpraca z ekspertami w dziedzinie 

turystyki etc. to działania, które mogą w znaczący sposób zwiększyć atrakcyjność turystyczną 

regionu. 

Tego typu  przedsięwzięcie wymaga podjęcia uchwały Rady  Powiatu. W związku z powyższym 

pani Anna Krajewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do Klastra Turystyki Historycznej (załącznik nr 6). 
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Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za,  Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) skierował projekt ten pod obrady 

komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.3 

Pani Anna Krajewska nawiązała do tematu sali gimnastycznej przy ul. Okrężnej 3 w 

Świebodzinie, która została użyczona dla stowarzyszenia PROFIGHT. Wyjaśniła, że na wniosek 

stowarzyszenia zostało odłączone ogrzewanie tej sali i stowarzyszenie deklarowało ogrzewanie jej 

we własnym zakresie i na koszt własny. Podczas przeprowadzonego przeglądu technicznego 

budynku okazało się, że sala jest zawilgocona, gdyż jest za słabo ogrzewana i uważa, że to 

zawilgocenie będzie się pogłębiać. Pozostałe stowarzyszenia dbają o użyczone im lokale. Zgodnie 

z umową jest możliwość wypowiedzenia tej umowy. Można też rozważyć możliwość wydzielenia 

sali i jej sprzedaży. 

 

 Zarząd Powiatu upoważnił Starostę do przeprowadzenia wizji lokalnej sali gimnastycznej 

przy ul. Okrężnej 3 w Świebodzinie. 

 

Ad.4 

Pani Edyta Malinowska przedstawiła wnioski UMKS „ZRYW” WOLSZTYN o wyrażenie zgody 

na korzystanie z jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi po jeziorze 

Łagowskim w okresie od 23.03.2018r. do 07.04.2018r. (załącznik nr 7) i w okresie od 

08.04.2018r. do 15.04.2018r.  (załącznik nr 8). Zaproponowała, aby przychylić się do wniosków i 

przedstawiła projekty postanowień: 

- w sprawie korzystania z jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi po jeziorze 

Łagowskim (załącznik nr 9); 

- w sprawie korzystania z jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi po jeziorze 

Łagowskim (załącznik nr 10). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za,  Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) wyraził zgodę dla Uczniowskiego 

Miejskiego Klubu Sportowego „ZRYW” WOLSZTYN, na używanie na jeziorze Łagowskim w 

okresie od 23.03.2018r. do 07.04.2018r.  jednostek pływających typu: 

- łódź motorowa o znaczeniu D-DI 654 ze spalinowym silnikiem YAMAHA o mocy 20 KM, 

- łódź motorowa o znaczeniu B-AS 522 ze spalinowym silnikiem YAMAHA o mocy 25 KM, 

- łódź motorowa B-AF 012 ze spalinowym silnikiem YAMAHA o mocy 20 KM, 

pod warunkiem, iż: 

1) łodzie wykorzystywane będą wyłącznie w porze dziennej w godzinach 10.00 – 18.00   w celu 

asekuracji uczestników kajakowego obozu szkoleniowego organizowanego na jeziorze 

Łagowskim, przy czym każdorazowo do asekuracji należy maksymalnie  wykorzystywać dwie 

łodzie, 

2) używane łodzie z silnikiem nie zakłócą prowadzenia racjonalnej gospodarki rybackiej na 

jeziorze Łagowskim, 

3) osoby pływające na sprzęcie motorowodnym posiadać będą odpowiednią wiedzę, umiejętności i 

uprawnienia do korzystania z tych jednostek, 

4) zminimalizowane zostaną uciążliwości łodzi dla środowiska i wypoczywających turystów oraz 

naprawione ewentualne szkody powstałe na skutek ich używania, 

5) przestrzegane będą zasady bezpieczeństwa na jeziorze; 

i podjął Postanowienie Nr 63/2018 w sprawie korzystania z jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi po jeziorze Łagowskim. Postanowienie stanowi załącznik nr 11. 
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Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) wyraził zgodę dla Uczniowskiego 

Miejskiego Klubu Sportowego „ZRYW” WOLSZTYN, na używanie na jeziorze Łagowskim w 

okresie od 08.04.2018r. do 15.04.2018r.  jednostek pływających typu: 

- łódź motorowa o znaczeniu TRAINER ze spalinowym silnikiem YAMAHA o mocy 20 KM,  

- łódź motorowa o znaczeniu SOLAR 360 ze spalinowym silnikiem PERSUN o mocy 15 KM, 

pod warunkiem, iż: 

1)łodzie wykorzystywane będą wyłącznie w porze dziennej w godzinach 10.00 – 18.00 w celu 

asekuracji uczestników kajakowego obozu szkoleniowego organizowanego na jeziorze 

Łagowskim 

2)używane łodzie z silnikiem nie zakłócą prowadzenia racjonalnej gospodarki rybackiej na 

jeziorze Łagowskim, 

3) osoby pływające na sprzęcie motorowodnym posiadać będą odpowiednią wiedzę, umiejętności i 

uprawnienia do korzystania z tych jednostek, 

4) zminimalizowane zostaną uciążliwości łodzi dla środowiska i wypoczywających turystów oraz 

naprawione ewentualne szkody powstałe na skutek ich używania, 

5) przestrzegane będą zasady bezpieczeństwa na jeziorze, 

i podjął Postanowienie Nr 64/2018 w sprawie korzystania z jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi po jeziorze Łagowskim. Postanowienie stanowi załącznik nr 12. 

 

Ad.5 

Dyrektor SOSW w Świebodzinie wystąpił z wnioskiem (załącznik nr 13) o zwiększenie środków 

w budżecie projektu „Edukacja przedszkolna w SOSW” o kwotę 33.867zł. Pan Karkocki wyjaśnił, 

że te środki były zaplanowane w budżecie 2017r. i nie zostały wykorzystane na ten projekt. W 

związku z tym proponuje zabezpieczenie tych środków w roku 2018 zgodnie z paragrafami, na 

których pozostały na dzień 31.12.2018r.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) wyraził zgodę na zwiększenie 

środków w budżecie projektu „Edukacja przedszkolna w SOSW” o kwotę 33.867zł. 

 

Ad.6 

Pan Artur Karkocki przedstawił zestawienie wniosków o zabezpieczenie środków budżetowych na 

remonty i inwestycje w szkołach w 2018r. (załącznik nr 14). Dodał, że do tego zestawienia należy 

dodać kwotę 7.503zł na przyłącze gazowe (kwota jest w budżecie ZSO) oraz potrzebna jest kwota 

2.000zł na aktualizację dokumentacji dot. wymiany okien w ZSO w Świebodzinie.  

Starosta zaproponował, aby to zestawienie uzupełnić o te brakujące elementy oraz kwestie 

remontów w PZS np. ppoż. Należy uwzględnić również działania remontowe, które będą 

realizowane w ramach projektu modernizacja kształcenia zawodowego. Po uzupełnieniu materiał 

należy przesłać członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) pozytywnie zaakceptował wniosek 

ZSO w Świebodzinie o kwotę 3.690zł na realizacją zaleceń sanepidu, natomiast zwiększenie 

budżetu nastąpi w terminie późniejszym. 

 

Ad.7 

Pan Bogdan Nowakowski przedstawił pismo z Pracowni Inżynierskiej Analiz Wykonalności 

Inwestycji Euro-Project” z Zielonej Góry (załącznik nr 15) o braku możliwości zakwalifikowania 

projektu pn. „Innowacyjne systemy zarządzania energią – Kompleksowa modernizacja obiektów 
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oświatowych Powiatu Świebodzińskiego” do dofinansowania w ramach trwającego naboru 

wniosków w ramach RPO Lubuskie 2020.  

Obecnie Zarząd czeka na oficjalne stanowisko Urzędu Marszałkowskiego w sprawie zapisów 

regulaminu konkursu i ewentualnych jego zmian po otrzymanych wytycznych z Ministerstwa 

Rozwoju.  

 

Ad.8 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za,  Alicja Hoppen-

Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) przyjął Protokół Nr 148/2017 z 

posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu  19.02.2018r.  

 

Ad.9 

- Pani Bernarda Czajkowska poinformowała, że w dniu 16.02.2018r. do Rady Powiatu 

Świebodzińskiego wpłynęła skarga z dnia 14.02.2018r. na  uchwałę Rady Powiatu 

Świebodzińskiego Nr XXXIV/238/2018 z dnia 30.01.2018r. (załącznik nr 16). W swoim piśmie 

Skarżący wskazuje na brak rozpatrzenia swojej skargi przez Radę Powiatu Świebodzińskiego w 

ww. uchwale.  

Zgodnie z art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. – Kodeks postępowania 

administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2017r. poz. 1257 z późn.) organem właściwym do rozpatrzenia 

skargi dotyczącej zadań lub działalności rady powiatu jest  wojewoda.  

W związku z powyższym przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 

14.02.2018r. na uchwałę Rady Powiatu Świebodzińskiego (załącznik nr 17). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za,  Alicja 

Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) skierował projekt ten pod obrady 

komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

- Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynęło pismo z Ministerstwa Finansów (załącznik nr 18) 

informujące o braku obowiązku składania przez Powiat Świebodziński kwartalnych informacji o 

przebiegu realizacji programu naprawczego w związku z upływem okresu obowiązywania 

programu naprawczego. Nie ma też konieczności aneksowania zapisów umowy pożyczki w tym 

zakresie. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z tą informacją. 

 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 16.45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Bernarda Czajkowska   

 

 

 

Zbigniew Szumski   ....................... 

Alicja Hoppen-Anyszko       .......................  

Marcin Minta                        ....................... 

Szymon Pyrcz                       ....................... 


